FLOOR PLANS OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

發展項目的住宅物業的樓面平面圖

Tower 2 第2座

8/F Plan

8樓平面圖

	Tower 2 第2座	
Floor 樓層	8/F 8樓	
Flat 單位	A	В
The thickness of the floor slabs (excluding plaster) of each residential property (mm) 每個住宅物業的樓板(不包括灰泥)的厚度(毫米)	125, 150, 200	125, 150, 200
The floor-to-floor heights of each residential property (mm) 每個住宅物業的層與層之間的高度(毫米)	3150, 3150*	3150, 3150*

The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly larger than those on the lower floors because of the reducing thickness of the structural walls on the upper floors.

因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減,較高樓層的內部面積,一般比較低樓層的內部面積稍大。

Notes:

- 1. The dimensions of floor plans are all structural dimensions in millimeter.
- 2. There may be architectural features and/or exposed pipes on external walls of the residential properties. For details, please refer to the latest approved building plans.
- 3. Common pipes exposed and/or enclosed in cladding are located at/adjacent to flat roof and/or external wall of the residential properties. For details, please refer to the latest approved building plans.
- 4. There are ceiling bulkheads and/or sunken slab at living/dining room, bedrooms, ensuites, study rooms, utility rooms, store rooms, corridors, bathrooms, powder rooms, lavatories and kitchen of some residential units for the air-conditioning system and/or mechanical and electrical services.
- 5. Symbols of fittings and fitments shown in the floor plans, such as bathtubs, sink, water closets, shower, sink counter etc are architectural symbols extracted from the latest approved general building plans for general indication only.
- 6. [*] Inclusive of the thickness of mass concrete fill on sunken slab.
- 7. Flat B on 8/F of Tower 2 has been altered by way of minor works or exempted works under the Buildings Ordinance after the completion of the Development. The latest condition of which is shown on the relevant floor plans. The alterations are as follows:
 - A. Adjustments have been made to the glass partitions of Master Bathroon.

備註:

- 1. 平面圖所列之尺寸數字為以毫米標示之建築尺寸。
- 2. 住宅物業的外牆設有建築裝飾及/或外露喉管。詳細資料請參考最新批准之建築圖則。
- 3. 住宅物業的平台及/或外牆設有外露及/或外牆裝飾板內藏之公用喉管。詳細資料請參考最新批准的建築圖則。
- 部份住宅單位的客/飯廳、睡房、套房、書房、工作間、儲物室、走廊、浴室、客廳洗手間、洗手間及廚房有假 天花及/或有跌級樓板用以裝置冷氣系統及/或機電設備。
- 5. 樓面平面圖上所顯示的形象裝置符號,例如浴缸、洗滌盆、坐廁、花灑、洗滌盆櫃乃摘自最新的經批准的建築圖則,並只作一般性標誌。
- 6. [*] 包括跌級樓板上之混凝土填充層厚度。
- 7. 第2座8樓B單位在發展項目落成後進行小型工程或獲《建築物條例》豁免的工程而有所改動。現狀請參考有關平面圖,該改動如下:
 - A. 主人浴室的玻璃間隔已被改動。

FLOOR PLANS OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

發展項目的住宅物業的樓面平面圖

Tower 2 第2座 8/F Plan 8樓平面圖 As-is Part Plan of 8/F (See Notes 7A) 8樓之部份現狀圖 (見備註7A)